

November 8, 2021

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ECONOMIC POLICY

The Standing Committee on Economic Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on:

- Tuesday, November 9, 2021, following the adjournment of the House until 6 p.m.
- Wednesday, November 10, 2021, following the adjournment of the House until 6 p.m.

By order of the Chair.

Shayne Davies
Clerk

AGENDA – November 9, 2021 (order subject to change)

- Bill 71, *An Act to Amend the Pension Benefits Act*
- Bill 65, *An Act Respecting the Family Income Security Act*
- Bill 66, *An Act to Amend The Residential Tenancies Act*
- Bill 67, *An Act to Amend the Procurement Act*
- Bill 68, *An Act to Amend the Construction Remedies Act*
- Bill 70, *An Act to Amend the Beverage Containers Act*
- Bill 72, *An Act Respecting the Modernization of Legislation Governing Limited Liability Partnerships*
- Bill 73, *An Act to Amend the Safer Communities and Neighbourhoods Act*
- Bill 74, *An Act to Amend the Electrical Installation and Inspection Act*
- Bill 75, *An Act to Amend the Mining Act*

AGENDA – November 10, 2021 (order subject to change)

- Bills scheduled for consideration on November 9, 2021, that have not been subject to a vote.

The members of the Committee are: Mr. Turner, Mr. Carr, Mr. Cullins, Mr. Ames, Mr. Wetmore, Ms. S. Wilson, Mr. LePage, Mr. K. Chiasson, Mr. LeBlanc, Mr. Arseneau, and Mr. Austin.

le 8 novembre 2021

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DE LA POLITIQUE ÉCONOMIQUE

Le Comité permanent de la politique économique se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative :

- le mardi 9 novembre 2021, après l'ajournement de la Chambre jusqu'à 18 h ;
- le mercredi 10 novembre 2021, après l'ajournement de la Chambre jusqu'à 18 h.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,
greffier

ORDRE DU JOUR – le 9 novembre 2021 (l'ordre d'étude peut changer)

- 71, *Loi modifiant la Loi sur les prestations de pension*
- 65, *Loi concernant la Loi sur la sécurité du revenu familial*
- 66, *Loi modifiant la Loi sur la location de locaux d'habitation*
- 67, *Loi modifiant la Loi sur la passation des marchés publics*
- 68, *Loi modifiant la Loi sur les recours dans le secteur de la construction*
- 70, *Loi modifiant la Loi sur les récipients à boisson*
- 72, *Loi concernant la modernisation de la législation régissant les sociétés à responsabilité limitée*
- 73, *Loi modifiant la Loi visant à accroître la sécurité des communautés et des voisinages*
- 74, *Loi modifiant la Loi sur le montage et l'inspection des installations électriques*
- 75, *Loi modifiant la Loi sur les mines*

ORDRE DU JOUR – le 10 novembre 2021 (l'ordre d'étude peut changer)

- Les projets de loi à l'étude le 9 novembre 2021 qui n'ont pas fait l'objet d'un vote.

Les membres du comité sont les suivants : M. Turner, M. Carr, M. Cullins, M. Ames, M. Wetmore, M^{me} S. Wilson, M. LePage, M. K. Chiasson, M. LeBlanc, M. Arseneau et M. Austin.